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Abstract (en)
[origin: US4636186A] Cuboid (cigarette) packs (10) are conventionally provided with folding tabs joined by glueing. So that the adhesive can set
before the packs (10) are exposed to loads, a first drying turret (14) is provided for temporarily receiving the packs (10) in individual pockets (15),
and a further drying turret (18), in which one pack group (23) is received in each pocket (22), is provided for the final drying or hardening of the
adhesive.

Abstract (de)
Quaderförmige (Zigaretten-)Packungen (10) sind üblicherweise mit durch Klebung verbundenen Faltlappen versehen. Damit der Kleber abbinden
kann, bevor die Packungen (10) Belastungen ausgesetzt werden, ist ein erster Trockenrevolver (14) zur zeitweiligen Aufnahme der Packungen (10)
in einzelnen Taschen (15) vorgesehen und ein weiterer Trockenrevolver (18) in dem jeweils eine Packungs-Gruppe (23) in einer Tasche (22) zum
Nachtrocknen bzw. Aushärten des Klebers Aufnahme findet.
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